
ZŠ a MŠ Kpt. Otakara Jaroše Louny,                                              
28. října 2173, příspěvková organizace 

 
Milí čtenáři, 

s radostí Vás vítáme u prvního čísla letošního 
školního roku! Opět přinášíme bohatou přehlídku 
zážitků a projektů, které dokazují, že škola je plná 
dobrodružství a objevování. V tomto vydání vám 
představíme pestrou mozaiku aktivit napříč všemi 
ročníky – od výletů do přírody přes sportovní 
turnaje až po dobrodružství na halloweenské 
stezce odvahy.  

Představíme vám i novinky, jako je například nový 
salátový bar ve školní jídelně či modernější fotogalerie. Děkujeme všem učitelům, rodičům i 
žákům, kteří se podílejí na aktivitách školy a přispívají k vytvoření přátelského a podporujícího 
prostředí. Přejeme vám příjemné čtení a těšíme se na další společné zážitky v průběhu tohoto 
školního roku.                                                       Mgr. Jana Elbelová a Mgr. Anežka Šímová 

 KALENDÁŘ AKCÍ  
5. 11. 2024 - Florbal - oblastní kolo 6. a 7. tříd  
7. 11. 2024 - Loutkando Grando - vybrané třídy 1. stupně  
12. 11. 2024 - Florbal - oblastní kolo 8. a 9. tříd  
18. 11. 2024 - Vernisáž výstavy v chrámu sv. Mikuláše  
20. 11. 2024 - Výstava Vzdělávání 2025  
26. 11. 2024 - Exkurze na střední školu TGA - 9. třídy  
2. - 6. 12. 2024 - Hurá na přírodovědu II.  
11. 12. 2024 - Betlémská hvězda - vybrané třídy 1. stupně  
20. 12. 2024 - VZPoura úrazům - beseda pro 9. třídy  
23. 12. - 3. 1. 2025 - Vánoční prázdniny 



 

 
Výstava Hra  

3. října jsme s dětmi ze školky navštívili výstavu 
Hra v Galerii Benedikta Rejta. Viděli jsme spoustu 
rozličných způsobů a podob, jakých hra může 
nabývat. Děti s radostí hodnotily díla svými 
poznámkami a povídaly o svých pocitech. 
Prohlédli jsme si všechny místnosti galerie. 
Nejvíce se dětem líbilo v místnosti, kde si hru 
vyzkoušely různými způsoby. Toto vzdělávací 
dopoledne se opravdu vydařilo. Děkujeme za 
poutavou prohlídku a těšíme se na další setkání.   
 

Den plný pohádek v bílinském 
Pohádkovém lese  

V pondělí 21. října jsme vyjeli na 
dopolední výlet za pohádkovými 
postavami do Bíliny. V přírodním parku 
jsme potkali spoustu pohádkových 
postaviček. Nejvíce se nám líbily postavy 
z večerníčků Rumcajs, Krakonoš a 
Králíci z klobouku. Na konci stezky nás 
čekalo sladké překvapení přímo od 
Večerníčka.  
 

Magické smysly a přírodní tvoření: 
Objevujeme svět papíru a stromů  
V rámci projektu Magické smysly jsme se 
dozvěděli, jaké máme možnosti ve využívání 
papíru a odkud papír pochází. Zkoumali jsme papír 
všemi smysly – naslouchali jeho šustění, zkoušeli 
jeho různé druhy po hmatu a objevovali vůně 
papírových obalů od čokolád a čajů. Zpestřením 
projektu byla ochutnávka jedlého papíru!  
V dalším projektu s názvem Slyšíme, jak stromy 

mluví jsme využívali různé přírodniny k tvoření a 
hraní. Povídali jsme si o listech a ochutnávali 
podzimní plody. Hráli jsme si mezi stromy na 
schovávanou a čichali k jehličí a kůře. Tyto aktivity 
dětem přinesly nový pohled na přírodu kolem nás.  

 
Lenka Burianová  

 

 

Mateřská škola 



 

 
Novinky ze školní jídelny 

Školní jídelna prochází postupně proměnou. Největší 
novinkou je SALÁTOVÝ BAR, který našim strávníkům 
nabízí čerstvé saláty plné zeleniny a ovoce. Je 
samoobslužný a nabízí, jako doplněk k obědu, varianty 
zeleninových salátů, nebo ovocných kompotů, čímž 
zvyšujeme příjem ovoce i zeleniny, které je bohaté na 
vitamíny - obzvláště 
v nadcházejícím 
podzimním i 

zimním období. Jsme rádi, že můžeme jídelníček 
inovovat a že našim dětem stále chutná. Děkujeme za 
realizaci vedení školy a přejeme Vám dobrou chuť.   
  

Mgr. Zdeňka Laubeová, vedoucí ŠJ.  
 

Ocenění pro pana ředitele 

V sobotu 19. října 2024 se konala vzpomínková 
akce k 80. výročí výsadku Jana Kozina na Mělcích. 
Při této příležitosti město Louny ocenilo pana 
ředitele Mgr. Vlastimila Lisseho za dlouhodobou a 
aktivní propagaci našich novodobých dějin na 
veřejnosti. Pan ředitel se tak stal významnou 
osobností, která přispívá k udržování historické 
paměti a vzdělávání našich mladších generací. 
Gratulujeme mu k tomuto zaslouženému ocenění!  
 

Zastupitel, pan Vladimír Hons, jej na toto ocenění navrhl za pořádání každoroční soutěže Znáš 

své město a okolí (www.soutezolounech.cz). Pan ředitel Lisse tuto soutěž pro žáky základních 
škol připravuje s velkým nadšením již krásných 18 let.  

Mgr. Irena Matoušková  
 

Nový školní rok přinesl nové webové stránky i modernější fotogalerii 

Po deseti letech došlo k obměně vzhledu 
webových stránek školy. Adresa však zůstává 
nezměněná: www.3zslouny.cz. 

V záložce „Fotogalerie“ nyní 
naleznete přehledně fotky z akcí 
školy v dobré kvalitě a bez reklam. 

Mgr. Jana Elbelová  
 

 

Zprávy ze školy 

Fotogalerie 



 

 
Prvňáci navštívili městskou knihovnu 

V úterý 8. 10. vyrazila 1.B do knihovny v 
Lounech. Děti si prohlédly oddělení 
knihovny, zahrály hry a prolistovaly 
knížky v dětském oddělení. Zjistily, jak 
se stát malými čtenáři. 

 

Mgr. Helena Kosinová 

 

 

 
První dva měsíce v 1.H – třídě námořníků  
Z našich prvňáčků se stali opravdoví školáci. V září 
jsme se společně poznávali a zvykali jsme si na nové 
prostředí. Vše jsme hravě zvládli. Po dvou měsících 
ve škole už umíme spoustu písmenek, ze kterých 
skládáme slabiky a slova, zároveň je i čteme. 
Troufneme si i na krátké věty. Připravujeme ruku na 
psaní prvních písmen, což nás zanedlouho čeká. Při 
matematice trénujeme počítání a porovnávání do pěti, 
slovní úlohy a geometrické tvary.  Na naši práci a 
úspěchy dohlíží námořníci Amálka a Bertík, kteří nám 
připravili i celoroční hru, kterou společně hrajeme. 

                           Mgr. Martina Havrdová  

Kdo si hraje, nezlobí  
Žáci z 1.H se rádi učí hravou formou, ve dvojicích 
a skupinách. Proto v hodinách nesmí chybět i robot 
Blue-Bot, kterým si zpestřujeme výuku.  
                                     Mgr. Martina Havrdová  
 

Zprávy z 1.stupně 



 

 

Čtvrté třídy na dopravním hřišti  

Ve dnech 21. – 23. října se čtvrté třídy vydaly autobusem na 
dopravní hřiště v Mostě. Po příjezdu na děti čekala teoretická 
část, kde je paní instruktorka seznámila se základními 
dopravními značkami a bezpečnostními pravidly silničního 
provozu. Následně si všechno mohly vyzkoušet na cvičné 
silnici v praktické části. Den na dopravním hřišti se dětem 
velmi líbil a už se těší na pokračování kurzu na jaře, kdy je 
čeká přezkoušení a možnost získat cyklistický průkaz.  

Mgr. Anežka Šímová  
 

 

 

�Autorka obrázku: Yevheniia Shvorobei, 4.A  

 
V pondělí 21. 10. jsme jeli na dopravní hřiště do 
Mostu. Hned, jak jsme přijeli, nám paní učitelka 
pustila film o tom, jak se má jezdit po silnici 
a seznámila nás s dopravními značkami. Po 
svačině jsme šli ven, kde nám ukázali, kudy máme 

jezdit na kole. Rozdělili jsme se do dvou skupin – jedna skupina byla chodci a druhá skupina 
cyklisté. Nejvíce se mi líbilo, že jsme se naučili dopravní značky a že nás paní učitelka 
pochválila.                                                                                                                                            Lukáš Lavička, 4.A 
  

Cesta do pravěku se 4.H  

Na začátku září jsme se v hodinách vlastivědy 
věnovali tématu PRAVĚK, konkrétně době 
kamenné. S dětmi jsme si povídali o životě 
pravěkých lidí - o tom, co jedli, jak si to jídlo 
obstarávali, jak se oblékali a jak vypadala jejich 
každodennost. Téma jsme přenesli i do výtvarné 

výchovy, kde si děti ve skupinách vyzkoušely 
kresbu jeskynních maleb. Použili jsme zmuchlaný 
hnědý balicí papír a giocondy, což děti nadchlo, 
protože se při práci mohly i trochu umazat. :) Na 
závěr jsme si společně všechny výtvory prohlédli, 
okomentovali a ohodnotili.  

Mgr. Anežka Šímová  
 

Zprávy z 1.stupně 



  
 

Sloh na téma „Můj koníček“ psali žáci 5.H 
 
Atletice se věnuji už skoro 7 let. Od malička mě bavilo 
sportovat, a tak jsem se jednoho dne rozhodla to zkusit. 
Nejdříve jsem trénovala na 4.ZŠ, potom jsem přestoupila 
do klubu AK Louny, kde jezdím častěji na závody a více 
mě tam naučí. Dnes už jsem zkušená atletka, a proto se 
zaměřuji hlavně na skoky a běh. Mým hlavním cílem je dostat se na mistrovství České 
republiky nebo dokonce na olympiádu. Na atletice mám skvělé kamarády a dobrého trenéra a 
trenérku. Trénuji třikrát týdně, pokud nepočítám závody. Jezdíme také na soustředění, kde 
vybíháme na Plešivec. Moc mě to baví a plánuji v tom pokračovat.  

Michaela Hlubíková, 5.H  
   

 
Mým koníčkem je tenis, kterému se věnuji 
už od dvou a půl let, kdy mě na první 
trénink přivedla maminka. Zpočátku jsem 
trénovala jednu hodinu týdně, ale s 
přibývajícím věkem se počet tréninků 
zvyšoval. Dnes mám pět hodin tréninku 
týdně a jezdím do Prahy za svým 
trenérem. Mým cílem je stát se světovou 
jedničkou.  

Sabina Koudelová, 5.H  
 
 

 
 
Koníček, kterému se naplno věnuji, je hokej. Bruslit 
jsem se naučila asi ve čtyřech letech. Pamatuji si, že 
jsem ze začátku pořád padala. S hokejem jsem začala 
hlavně díky mému bráchovi. Jako malá jsem se chodila 
dívat na bráchovy tréninky i zápasy. Vždycky mě jako 
malou fascinovalo, jak se hokejisté mohou udržet na tak 
tenkých nožích. Mamku a taťku jsem poprosila, zda by 
mě mohli přihlásit do školičky bruslení a tak to začalo. 
Postupně jsem rostla a učila se hrát hokej. Někdy jsem 
si říkala, jaké je asi být gólman a tak jsem se zeptala 
trenéra, jestli bych si mohla zkusit stát se na jeden 
trénink gólmanem. Ten trénink mě moc bavil a od té 

doby se ze mě stala gólmanka. Mým cílem je dostat se na mistrovství světa a olympiádu 
v dívčím hokeji. 

Eliška Slavíková, 5.H  
 
 

Ze školních sešitů 



 

Novinky ze 6.A  
Letošní školní rok jsme v 6.A zahájili upevňováním 
našeho třídního kolektivu. V polovině září k nám 
z Prahy přijeli Dobronauti, se kterými jsme se stali 
součástí mise Zpátky v čase. Během ní jsme pomohli 
účastníkům koulovačky vyřešit zapeklitou situaci a 
stali se díky splněné misi ambasadory Dobronautů. 
Další den jsme se s paní PaeDr. Mirovskou účastnili 
her v jídelně. Největší zábavou bylo předávání 
knoflíku hřbetem ruky. Nejnáročnějším úkolem bylo 
zase kreslení obrázku pouze pomocí ústního popisu 

ostatních členů týmu. I to se nám podařilo. A nakonec jsme ještě stihli vytvořit koláž o tom, 
co nás baví a zajímá.  
Už na začátku roku jsme se ve třídě také shodli na tom, že chceme během pracovních činností 
dělat užitečné nebo zábavné věci, a že nejvíc nás asi bude zajímat vaření v kuchyňce. Tam 
jsme sice zatím připravili pouze 
palačinky, ale první užitečnou věc už 
máme také vyrobenou - pro třeťáky paní 
učitelky Matouškové jsme vyrobili 
vějíře s vyjmenovanými slovy. Chceme 
v tom do budoucna pokračovat, a 
uvidíme, co nás příště napadne.  

Mgr. Veronika Paurová  
 
Žáci se vydali za poznáním Prahy  
Všichni jsme se ráno sešli a jeli 
autobusem ze zamlžených Loun až do 
krásné, slunečné Prahy. Cesta byla 
bezproblémová. Vystoupili jsme na Pohořelci a rovnou jsme se vydali směrem ke Karlovu 
mostu. Nebyli jsme ovšem sami, jela s námi i jiná třída. Přešli jsme Karlův most a šli do Muzea 
Karlova mostu. Muzeum bylo příjemné a měli i hezké podobizny středověkých věcí a činností. 
Hned po muzeu jsme vyrazili k lodičkám, které byly také moc příjemné. Dostali jsme tam 
zmrzlinu, nebo byl na výběr i perník a dokonce i Sprite. Propluli jsme kolem Karlova mostu a 
Čertovky. Po lodičkách jsme přešli po mostě na druhou stranu a tam šli do McDonald ‘s. Pak 
už jsme jeli zpátky z tohoto pohodového výletu.   

Martin Wozniak, 6.A  
 
  

Zážitek byl, když jsme jeli loďkou po Vltavě pod 
Karlovým mostem a měli jsme k tomu i výklad. Od 
kapitána lodi jsme se dozvěděli plno informací. Na 
březích řeky se dokonce objevily i nutrie.  

Josefína Bromová, 7.H  
 

 

 

Zprávy z 2. stupně 



 
 

Laboratorní práce na 2. stupni  
Již v šestém ročníku se žáci začínají seznamovat s 
postupy práce v laboratoři a s laboratorními 
pomůckami.   
  
V přírodopisu jsme se 
seznámili s mikroskopem a 
popsali jsme jeho části. Do 
sešitu jsme si zapsali postup 
mikroskopování a pak podle 
něj udělali ,,laborky”. Jako 

první jsme pozorovali buňky z pokožky cibule, potom motýlí křídlo 
a nakonec rybí šupinu. Také jsme byli s mikroskopy a lupami venku, 
na školním pozemku,  a pomocí nich pozorovali drobné živočichy i 
rostliny.                                     Čeněk Petrus a Štěpán Hrubý, 6.A  

  
 
 
Během hodiny fyziky jsme si za pomoci běžných 
pomůcek vyrobili kompas. Vypadalo to jednoduše, ale 
potřebovali jsme několik pokusů, než to vyšlo. Snad ho 
v budoucnu využijeme.  

Lukáš Pechánek a Matěj Černý 7.B 
 
 
 

 

18. října si žáci 8.B vyzkoušeli první laboratorní práci 
také z chemie. Filtrovali suspenzi přes různé materiály. 
Následně porovnávali rychlost celého procesu a čistotu 
výsledného filtrátu.  

Ing. Katarína Rígrová  
  

 
 
Elektrický obvod ve fyzice není jen teoretická 
záležitost. Deváťáci s chutí zapojují 
jednoduché spotřebiče ve složitějších 
obvodech a učí se měřit měřicími přístroji. 
Poradí si už se situací, kdy se jim žárovka hned 
nerozsvítí, a mají radost, když problém 
zanalyzují a vyřeší.                            

Ing. Marie Růžková  
 
 

Zprávy z 2.stupně 



 

Rekultivace Mostecka  
Dne 24. 9. 2024 žáci osmých a devátých tříd 
navštívili exkurzi s názvem Rekultivace Mostecka, 
která se odehrávala na čtyřech místech. První z nich 
byla rozhledna, ze které jsme měli výhled na lom. 
Druhá lokace bylo jezero Most, kde nás paní 
učitelky informovaly o tom, jak to tam vypadalo 
dříve. Třetím místem byl kostel 
Nanebevzetí Panny Marie, kde 
jsme viděli krátký film o jeho 
historii, včetně jeho stěhování. 
Čtvrtá, a tedy poslední, lokace 

měl být hrad Hněvín, ale kvůli dešti jsme o něm pouze slyšeli na terase 
restaurace u Mosteckého jezera. Akce mě kvůli dešti zklamala, ale 
myslím, že kdyby bylo slunečné počasí, tak by to bylo moc hezké.   

Matyáš Čížkovský, 8.A  
 

Nadaní žáci hosty Přírodovědecké fakulty UJEP    
Aleš Laouadi z 9.A a Vojta Veselý ze 7.H byli po celý jeden 
týden hosty Přírodovědecké fakulty Univerzity Jana 
Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem. Spolu s patnácti 
dalšími přírodovědně nadanými žáky z Ústeckého kraje se 
zapojili do projektu Hurá na přírodovědu. Během pěti dnů 

měli 
možnost 
navštívit 

přírodovědné 
učebny, laboratoře, skleníky a další 
zázemí různých kateder fakulty, kde si vše 
vyzkoušeli na vlastní kůži. Tento projekt jim 
přinesl jedinečnou příležitost prozkoumat 
fascinující svět přírodních věd a získat cenné 
zkušenosti. Spolupráce s vysokou školou 

bude pokračovat i 
nadále. V prosinci se stejného programu zúčastní další dva 
žáci.                                                                Mgr. Jana Elbelová  
 
Bylo to moc pěkné. První den jsme měli informatiku a matematiku. 
Druhý den jsme navštívili laboratoře chemie a fyziky. Nejlepší byla 
chemie - tam jsme dělali pokusy. Ve středu jsme měli celodenní 
výlet do ekocentra a na vysokohorské bučiny. Ve čtvrtek dopoledne 
jsme na katedře zeměpisu skládali model ČR z 3D tiskárny a 
odpoledne jsme vyráběli sopky a octové či lihové rakety. V pátek 
byla robotika, to jsme stavěli funkční autíčka z Lega a pak s nimi 
závodili.  

Aleš Laouadi 9.A a Vojtěch Veselý 7.H 

Zprávy z 2.stupně 



  
 

Slovo koordinátorky podpory nadání 
Jako škola s hokejově-hudebními třídami se dlouhodobě věnujeme podpoře talentovaných 
žáků. Ovšem až v loňském školním roce byla oficiálně zřízena pozice školního koordinátora 
podpory nadání. Škole to pomůže lépe nacházet a podporovat i ty žáky, kteří vynikají v dalších 
disciplínách nebo své nadání teprve objevují. Mnohdy jde totiž o to dostat příležitost. 
Již v přípravném týdnu v srpnu absolvoval celý učitelský sbor školení zaměřené na 
problematiku nadaných dětí a jejich identifikaci. Učitelé si tak připomněli, že typů nadání je 
více a ne vždy se musí projevovat samými jedničkami. Díky propojení naší školy s Krajskou 
sítí podpory nadání se naši žáci mohou zapojovat i do projektů, jako je „Hurá na přírodovědu“.  
Dále škola navázala intenzivnější spolupráci s Mensou Česko a společně 3. října uspořádaly 
pro zájemce testování IQ. Pro žáky prvního stupně se nově otevřel Klub nadaných dětí 
Talentík.  Již několikátým rokem jsme se také zapojili do soutěže Logická olympiáda. O tom 
všem se dočtete i v dalších článcích Školního špióna. 

Mgr. Jana Elbelová  
 
Logické olympiády se zúčastnilo 257 našich žáků  
Naše škola a 3728 dalších škol z celé ČR se zapojilo do soutěže Logická olympiáda, kterou 
každoročně pořádá Mensa Česko. V rámci hodin informatiky se jí zúčastnilo více než 250 žáků 
4. - 9. tříd. Dále se individuálně zúčastnili čtyři žáci 3. tříd a dokonce i jeden předškolák. Do 
padesátičlenného krajského kola se sice nikdo z nich neprobojoval, ale i tak některé děti 
dosáhly velice pěkných výsledků.  
 
Kategorie A (3. - 5. ročník ZŠ)  
Celkem se do soutěže v kategorii A (3. - 5. ročník ZŠ) zapojilo 21770 řešitelů, z toho v 
Ústeckém kraji 1121. 
Kategorie A  

Pořadí 
(škola)  

Pořadí 
(kraj)  

Příjmení, jméno  Třída  

1.  207.- 215.  Rückl, Richard  5.A  
2.- 3.  216.- 225.  Morch, Lukáš  5.H  
2.- 3.  216.- 225.  Prokop, Matěj  4.A  
4.  260.- 268.  Shvorobei, Yevheniia  4.A  
5.  317.- 327.  Petržilka, Martin  5.B  

  
Kategorie B (2. stupeň ZŠ a odpovídající ročníky víceletých SŠ)  
Celkem se v kategorii B do soutěže zapojilo 30278 řešitelů, z toho v Ústeckém kraji 2620.  
   
Kategorie B  
Pořadí 
(škola)  

Pořadí 
(kraj)  

Příjmení, jméno  Třída  

1.  63.-69.  Piklová, Kateřina  9.A  
2.  188.-203.  Suchá, Šárka  9.A  
3.  326.-338.  Koller, Nelly Sophia  9.H  
4.  357.-379.  Popelková, Terezie  8.B  
5.  402.-423.  Rácová, Lenka  9.H  
  

Podpora nadání 



  
 
Talentík aneb dětská zvídavost bez hranic  

Tento školní rok jsme na naší škole nově otevřeli 
Klub nadaných dětí. Zapojili jsme se tak do 
celostátní sítě Klubů nadaných dětí pod záštitou 
Mensy Česko. Dvanáct žáků z různých tříd 
prvního stupně se schází pravidelně jednou za 14 
dní. Hned na první schůzce dostaly děti za úkol vymyslet pro klub 
název. Nakonec si odhlasovaly jméno Talentík a pomocí chatu GPT 
vytvořily i svého maskota – sovičku Talentíka.  
V klubu máme naplánováno mnoho zajímavých aktivit – budeme se 
věnovat logickým úlohám a hrám, experimentování, práci s umělou 
inteligencí a čekají nás také různé exkurze.      

 Mgr. Anežka Šímová a Mgr. Jana Elbelová 

Sádrovec: Z obyčejného kamene až k našim pokusům  
Dne 21. října jsme se v rámci Talentíku vydali do 
Oblastního muzea v Lounech, kde probíhala výstava 
Obyčejný sádrovec?. Poutavý výklad nám poskytl 
kurátor geologických sbírek Oldřich Janeček, který 
nás seznámil s mnoha zajímavostmi a pomohl i 
s určením vzorků sádrovce, které jsme si donesli ze 
školních sbírek. Děti prozkoumaly i stálou expozici a 
nakonec nás vzal pan Janeček i do expozice 
Zkamenělý les v historické baště na hradbách vedle Žatecké brány. Tématem kamenů a 
krystalů se budeme zabývat i dále a pokusíme si nějaké krystaly sami vyrobit.                           

Mgr. Anežka Šímová 
První dojmy z Talentíku 
Tento rok jsem v Talentíku poprvé. Děláme tam různé věci. Jednou jsme vymysleli písničku 
pomocí AI. Děláme i chemické pokusy. Doma mi rostou solné krystalky podle návodu paní 
učitelky z klubíku. Těším se na další schůzku.                                          Metoděj Rohla, 5.B 
 
Zapojili jsme se do výtvarné soutěže  
Kulturní komise města Louny vyhlásila výtvarnou soutěž s názvem Mírové náměstí ve 

výtvarné tvorbě. O zpracování náročného tématu se pokusilo několik tříd druhého stupně. Do 
soutěže byly vybrány tři nejzdařilejší práce, jejichž autory byli: Anna Krejčová z 8.H, Šárka 
Suchá z 9.A a Jiří Zach z 9.B.  

Slavnostní vyhlášení výsledků soutěže proběhne 
na vernisáži výstavy nejlepších prací v chrámu sv. 
Mikuláše v Lounech, v pondělí 18. listopadu 2024 
od 17:00 hodin, kde budou výhercům předány 
diplomy a věcné ceny. Výstava v prostorách 
chrámu sv. Mikuláše v Lounech potrvá do 5. ledna 
2025. Z nejlepších prací bude sestavena kolekce 
pohlednic. Držíme našim kreslířům palce.   

Mgr. Jana Elbelová  
 

�Autorka obrázku: Anna Krejčová, 8.H  

Podpora nadání 



 

 

Vyhráli jsme 1. místo v turnaji!  
25. října se konal fotbalový turnaj, 
který proběhl ve fair play duchu. Byli 
zde proti nám tři školy, a tedy i tři 
zápasy. První zápas byl velmi 
vyrovnaný a plný bojovnosti. Kdyby 
nebylo našeho skvělého gólmana, 
Jirky Halouzky, tak by zápas mohl 
skončit remízou. Druhý zápas byl 
lehčí, tudíž jsme hráli s větší jistotou. 
Třetí zápas byl asi nejtěžší, jelikož proti nám stál tým velmi dobrých hráčů. Díky skvělému 
týmovému výkonu jsme zvítězili a vyhráli tak první místo. Jsme rádi, že jsme se turnaje 
zúčastnili, a vděční, že jsme mohli reprezentovat naši školu. 

Jan Janeček 9.H  
 

 
Republikové finále v přespolním běhu  
Dívky z 8. a 9. tříd se dne 17. 10. zúčastnily 
republikového finále v přespolním běhu v 
Novém Městě na Moravě. Závod probíhal v 
aréně Vysočina. Čekala je trať dlouhá 1800 
metrů. Dívky bojovaly a obsadily, díky svému 
výkonu, krásné 7. místo z celkově 14 
přihlášených družstev.  

Mgr. Tereza Nipauerová 

 

 
Pot, slzy a postup: Na trenažérech jsme vybojovali 
cestu na mistrovství!   
Ve čtvrtek 24. října 2024 jsme se zúčastnili veslařských 
závodů v Postoloprtech, kde nás čekala opravdu 
nezapomenutelná atmosféra. Náš tým se spojil v mixu 
osmi veslařů, díky čemuž jsme dosáhli skvělého 
výsledku a postoupili do dalšího kola. Všichni jsme 
makali na maximum a po dojetí posledního závodu byly 
emoce silné – nechyběly ani slzy radosti. Pan učitel, 
který nás celou dobu hlasitě povzbuzoval, nakonec přišel 
o hlasivky, ale jeho nadšení nás motivovalo k lepším 
výkonům. Teď se připravujeme na mistrovství České 
republiky v Brandýse nad Labem, kde se pokusíme o 
další úspěch! Chtěla bych poděkovat celému týmu za 
úžasnou zkušenost.  

Svobodová Viktorie, 9.B  
 
 

Ze sportu 



 
 

Halloweenský den v 1.H 

Po návratu z podzimních prázdnin jsme si udělali 
ve třídě Halloweenský den. Děti přišly v maskách, 
plnily úkoly s halloweenskou tématikou a celý den 
sbíraly pochvalná razítka. Na konci vyučování 
jsme si vše vyhodnotili. Děti za pěkně odvedenou 
práci dostaly diplom a sladkou odměnu.  

Mgr. Martina Havrdová  
 

 

V 2.H se rozdávaly 

diplomy nejen za 

originální halloweenskou 

masku, ale také za 

originální halloweenskou 

mňamku. 

 

Zapojili jsme se do soutěže o nejlepší  
halloweenskou výzdobu 

 
Ve 3.A byla příprava na 31.10. velice 

náročná. V hodinách Vv a Pč děti 
vyráběly různé výrobky a zdobily si třídu. 
Nezapomněly ani na vydlabávání dýní a 
na strašidelné dekorace do oken. Veškeré 
předměty si děti zhotovily samy. Práce se 

všem moc líbila. 
 

Mgr. Irena Matoušková 
 

 

 

 

 

Halloweenský den 



 

Učebnu si svými výrobky vyzdobili také žáci 3.B 

Na čtvrteční Halloween všichni přišli 
ustrojeni v moc povedených kostýmech. 
S paní učitelkou jsme chodili koledovat 
do 1. - 4. tříd, kde na nás byly děti 
připravené. 

Sofie Penkovská, 9.A 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
7.B si vyzdobila zeměpisnu  
Třídu zdobili všichni žáci a byla u toho zábava. Někteří žáci 
dělali nástěnku vedle stolu paní učitelky. Spolužačky Markéta a Michaela ozdobily dveře 
výkresy, které tvořila většina žáků. Pár dívek připravilo velkou nástěnku s různými 
halloweenskými výtvory. Anička, Eliška a Matěj se postarali o stropní osvětlení a tyč na mapy. 
Skleněnou nástěnku zdobilo pár 
kluků. Na dveře do sousední třídy 
dívky připevnily lepicí páskou 
obrys těla, které znázorňuje místo 
činu. Nafoukli jsme také pár 
balónků ve tvaru ducha. Výzdoba 
se nám moc líbí.  

Markéta Krebsová, 7.B  
 

Halloweenský den 



 

 

Byl jsem na stezce odvahy poprvé a moc se mi 
to líbilo. Byla tam spousta strašidel. Nejvíc se 
mi líbilo, když nás honili zobmíci, ale byli 
pomalí a my jim tak mohli utéct. 

Jaromír Elbel, 3.A 
 

Stezka byla hezká. Líbilo se nám, že jsme 
mohli zažít strach a slyšet děsivý vřískot. 

Příští rok by mohla být ale delší. I přes to jsme byli spokojení. 
Děkujeme!                                        Vítek Veselý a Standa Kříž, 4.H  

 
Akce se mi moc líbila a pořadatelé to měli hezky 
promyšlené. Ale příští rok by to mohlo být více 
strašidelné.                      Nicoleta Černíková, 6.H  

  
Stezka odvahy mi přišla celkem málo strašidelná, 
ale i přesto jsem si ji užila. Na konci stezky jsme 
dostali sladkou odměnu. Strašidla byla dobře 
namaskovaná.  Tereza Hladká, 7.H  
  
Dne 31. 10. jsme 
se zúčastnili 
stezky odvahy, 
kterou pořádala 
9.H v areálu školy. 
Náš ročník měl 
stezku až od sedmi 
hodin večer, což znamenalo, že jsme měli o něco 
strašidelnější atmosféru než mladší ročníky. Podle 
mého názoru byla stezka minulý rok lépe 

propracovaná, ale měli bychom si vážit každé cizí práce,  a já jsem ráda, že jsme měli tu 
možnost se opět zúčastnit. Kdybych měla večer hodnotit, dala bych ráda 
solidní 4 hvězdičky z 5. Myslím si, že si to každý užil po svém. Doufám, 
že se příští rok budeme moci zúčastnit znovu.  

 Veronika Kučerová, 7.H  
 
Moc se mi líbila atmosféra celého večera. Bylo to hodně strašidelné. 
Děkuji za nejlepší stezku odvahy, která byla dostatečně dlouhá a děsivá!   

                                                                 Marie Nipauerová, 8.B  
  

Ve čtvrtek 31. 10. jsme se spolužáky byli na halloweenské stezce, kterou 
pořádali žáci z 9.H. Stezka nebyla špatná, ale osobně si myslím, že 
minulý rok byla o něco více propracovanější, i přesto, že loni byla kratší. 
Líbily se mi obě stezky a doufám, že ta tradice, pořádat 
strašidelné stezky, vydrží ještě několik let.       Monika Hrbková, 9.A  
 

Halloweenský den 



 

 

Několik důležitých informací pro vycházející žáky:  
1. Přihlášky ke střednímu vzdělávání do všech oborů (včetně oborů s talentovými 
zkouškami) se podávají do 20. února 2025.  
2. Vzdělávání 2025 - výstava středních škol se koná 20. 11. 2024 od 10:00 do 16:00 
hodin v budově Obchodní akademie a Střední odborné školy gen. Františka Fajtla, Louny. 
Žáci 8. a 9. tříd výstavu navštíví v rámci dopolední výuky. 
3.  Účast na projektovém dni Střední školy technické, gastronomické a automobilní v 
Chomutově a Jirkově - 26. 11. 2024 pro žáky 9. ročníků.  
4. Návštěva Průmyslové zóny Triangle - první týden v prosinci 2024 pro žáky 9. 
ročníků.   
5. Nezapomeňte využívat také Dny otevřených dveří na jednotlivých školách.               
6. Kdo je stále bezradný, může využít (po konzultaci s kariérovou poradkyni ve škole) 
možnosti, které nabízí Informační a poradenské středisko při Úřadu práce v Lounech 
a Pedagogicko-psychologická poradna Louny.  
7. Atlas školství – publikaci s přehledem všech nabízených oborů na školách 
v Ústeckém kraji obdrží každý žák začátkem listopadu.  

 
Nezapomeňte na přípravu k přijímacím 
zkouškám z českého jazyka a literatury a 
matematiky ať už během vyučovacích hodin 
nebo v rámci soukromé přípravy, například 
prostřednictvím online kurzů či přípravy na 
jednotlivých školách.  

 Mgr. Dana Kuďousková , výchovná a kariérová poradkyně  
 

7.B se učí poznávat české ryby                           9.A se zabývala geologickými vědami 

 

Školní špión - časopis ZŠ a MŠ Kpt. O. Jaroše Louny, 28. října 2173,  p.o.  
Vychází každé dva měsíce, další číslo vyjde na konci PROSINCE 2024. 

Textová úprava: Mgr. Anežka Šímová    Grafická úprava: Mgr. Jana Elbelová 

 

Rozhodnutí se blíží 

Fotošpión 


